
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine,  konaného dňa  12. 07. 2007  

 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík  
  Ing. Miroslav Balog  
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop, zástupca primátora  
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MUDr. Mária Kostelníková 
  MUDr. Andrej Kulan   
  Ing. Štefan Nevoľník 
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka 
  MUDr. Miroslav Suchý 
  Anton Vass 
 
Ospravedlnení: MUDr. Štefan Čopík 

MVDr. Vladislav Juško 
Michal Lukša 

  
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  MVDr. Gabriela Alušíková, oddelenie kultúry a školstva 
  Mgr. Jozef Zobka, oddelenie kultúry a školstva 

Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  Ing. Jozef Barlaš, oddelenie správy majetku a služieb 
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ján Pavlík, poverený riaditeľ VPS Snina 
  MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnice Snina, s.r.o. 
  Ing. Jozef Cmar, Nemocnica Snina, s.r.o. 
  Anna Brečková, hovorkyňa  
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 12. 07. 2007  
4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 12. 07. 2007  
5. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. štvrťrok 2007  
6. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za rok 2006 
7. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za I. štvrťrok 2007  
8. Informácia o použití finančných prostriedkov z odpusteného nájomného pre Nemocnicu 

Snina, s.r.o., za rok 2006  
9. Informatívna správa o skutočnostiach, ktoré ovplyvnia rozpočet na roky 2008 – 2010  
10. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2007  
11. Žiadosť o povolenie zriadenia Súkromnej jazykovej školy v Snine 
12. Žiadosť o udelenie súhlasu na rekonštrukciu budovy ZUŠ Snina 
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13. Pridelenie finančných  prostriedkov na kapitálové výdavky pre ZUŠ Snina na rok 2007  
14. Podávanie projektov na získanie finančného príspevku z fondov EÚ a iných zdrojov  
15. Spolufinancovanie projektu financovaného Fondom sociálneho rozvoja  
16. Zmena uznesenia MsZ v Snine č. 95/2007 zo dňa 24. 05. 2007  
17. Schválenie cenového výmeru č. 1/2007 
18. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie bodu 4 v uznesení MsZ č. 99/2007 

z 24. 05. 2007  
19. Úprava výšky ceny nájmu bytov v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605, Snina 
20. Odpredaj bytu v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605, Snina 
21. Zmena uznesenia MsZ č. 113/2007 zo dňa 06. 06. 2007 
22. Odkúpenie pozemkov na výstavbu nového cintorína – XIV. etapa  
23. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KN 37/234  
24. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KN 1594 a parc. č. KN 1593  
25. Petícia občanov mesta Snina – nájomná zmluva medzi mestom Snina a Gréckokatolíckou 

cirkvou na budovu výmenníkovej stanice na sídlisku Komenského  
26. Petícia občanov sídliska I. v Snine – neriešenie problémov s rómskymi obyvateľmi, 

rekonštrukcie teplovodného potrubia a chýbajúce služby  
27. Interpelácia poslancov 
28. Rôzne  
29. Záver 

 
 
K bodu 1) Otvorenie 
      
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril siedme zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  ktorom 
všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  poslanci VÚC Prešov, konateľ 
spoločnosti Nemocnica Snina, s.r.o. – MUDr. Lukáč, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO 
PZ Snina, riaditeľ VPS Snina, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ. 
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
Ing. Štefan Milovčík - program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu 
s materiálmi.  Ďalej je potrebné doplniť program o tento bod:  
28 B) Zrušenie uznesenia MsZ č. 107/2007 zo dňa 24. 05. 2007  - tento materiál obdržali poslanci 
pri prezentácii.  
 
Hlasovanie za program s doplnkami:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
Voľba návrhovej komisie: 
     Ing. Štefan Milovčík - za členov návrhovej komisie určujem: MUDr. Jozefa Homzu                   

MUDr. Miroslava Suchého             
JUDr. Iveta Bžánovú  
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Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  MUDr. Jozef Homza – 1 poslanec  
 
     Ing. Štefan Milovčík - za overovateľov zápisnice určujem: Ing. Jána Čopa  
                    Mgr. Ľubov Rehákovú            
 

       - za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
 

 
2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné a vnútorných vecí. 
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – informoval, že koncom augusta, začiatkom septembra bude dokončený 
kruhový objazd.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    správu o činnosti Mestskej rady 
v Snine od ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 117/2007  
 
 

3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 12. 07. 2007  
  
    Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – uznesenie MsZ č. 877/2006 nie je zatiaľ splnené. Preto prosí hlavného 
kontrolóra, aby neuvádzal, že je splnené.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 12. 07. 2007.  
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 118/2007  
 
 
 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra k 12. 07. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   výsledky kontrolnej činnosti k 12. 
07. 2007.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 119/2007  
 
 
 

5. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. štvrťrok 2007  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    správu o plnení rozpočtu mesta 
Snina za I. štvrťrok 2007.  
 
Hlasovanie:  
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za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 120/2007  
 
 
 

6. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za rok 2006 
 
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnica Snina, s.r.o. Spracovala 
Nemocnica Snina, s.r.o. Ing. Štefan Milovčík, primátor. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    informatívnu správu 
o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za rok 2006. 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 121/2007  
 
 
  

7. Informatívna správa o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za I. štvrťrok 2007  
 
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnica Snina, s.r.o. Spracovala 
Nemocnica Snina, s.r.o. Ing. Štefan Milovčík, primátor. 
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu 
o hospodárení Nemocnice Snina, s.r.o., za I. štvrťrok 2007.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
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Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 122/2007  
 
 
 

8. Informácia o použití finančných prostriedkov z odpusteného nájomného pre 
Nemocnicu Snina, s.r.o., za rok 2006 

 
     Písomný materiál predložil MUDr. Vincent Lukáč, konateľ Nemocnica Snina, s.r.o. Spracovala 
Nemocnica Snina, s.r.o. Ing. Štefan Milovčík, primátor. 
 
    Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     Ing. Jozef Cmar – podal bližšie informácie k danému materiálu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informáciu Nemocnice Snina, 
s.r.o., o použití prostriedkov z odpusteného nájomného v roku 2006.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 122/2007  
 
 
 

9. Informatívna správa o skutočnostiach, ktoré ovplyvnia rozpočet na roky 2008 – 2010  
   
   Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
 
     Mestská rada odporúča doplniť uznesenie o text: „ukladá MsÚ v Snine predložiť návrh 
transformácie, resp. zmeny právnej formy VPS Snina“ a uznesenie schváliť aj s týmto 
doplnkom.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k danému materiálu. Skutočnosti, ktoré budú 
mať vplyv na rozpočet mesta sú tieto: zvýšenie miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady, návrh transformácie VPS Snina a návrh racionalizácie škôl a školských zariadení.  
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   JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje zmenu systému tvorby rozpočtu na programový rozpočet podľa 
vzoru mesta Trenčín, aby bol rozpočet zrozumiteľný aj pre občanov mesta – úloha.  
 
   Ing. Miroslav Balog – odporúča bod 2 a 3 tohto materiálu prísne prerokovať v odborných 
komisiách, potom k tomu zvolať MsR za účasti predsedov komisií a riaditeľa VPS a mestskej rady 
škôl a riaditeľov škôl – úloha.  
 
     MUDr. Jozef Homza – výšku ceny komunálneho odpadu pre občanov zohľadniť aj separáciou 
zberu (ak občan separuje zber, cenu určite nižšiu) – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu 
o skutočnostiach, ktoré ovplyvnia rozpočet na roky 2008 – 2010,   u k l a d á   Mestskému úradu 
Snina predložiť návrh transformácie, resp. zmeny právnej formy VPS Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 124/2007  
 
 
 

10. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2007  
 
     Písomný materiál predložil Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovala 
Anna Brečková, garant komisie.   
 
     Mestská rada odporúča z prílohy uznesenia vypustiť text: „Mestský Tennis Club Snina – 40 tis. 
Sk“, doplniť do prílohy uznesenia text: „Rock fest – 100 tis. Sk a OZ Bocianie deti zvýšiť dotáciu 
na 20 tis. Sk“ a uznesenie schváliť aj s týmito zmenami.  
     Ing. Ján Čop – prečítal návrh na zmenu uznesenia z MsR.  
 
     Ing. Miroslav Balog – žiada, aby bol tento materiál prejednávaný aj na finančnej komisii. 
Navrhuje na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť model vyplácania dotácií – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje dotáciu pre Sninské noviny zvýšiť na 20 tis. Sk.  
 
     Ing. Ján Čop – Sninské noviny je podnikateľský subjekt, prečo potom nepodporujeme aj iné 
podnikateľské subjekty?  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje hlasovať o každom bode zvlášť.  
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     Anna Pavlíková – Červený kríž – prečo nebol pre Dom humanity predložený návrh na 
finančnú dotáciu ako samostatný bod, ale bolo to iba v komisii, ktorá jej žiadosť neodporučila?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – odporúča, aby sa do programu zaradil bod: Dotácia pre Dom humanity 
Snina.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – navrhuje sa cez prestávku dohodnúť na konkrétnej sume a dať ju na 
schválenie na tomto zasadnutí.  
 
     Ing. Jozef Savka – program je schválený, ale je možné zaradiť to do programu ako poslanecký 
návrh. P. Pavlíková si môže podať žiadosť na VÚC o príspevok na rok 2008 a to do 31. júla 2007. 
 
     Ing. Ján Čop – sťahuje svoj návrh, navrhuje hlasovať o tomto uznesení ako celku.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e  

1. prerozdelenie dotácií určených pre športové kluby vo výške 10.000,- Sk tak, ako je uvedené 
v prílohe uznesenia, 

2. prerozdelenie dotácií určených pre umelecké súbory vo výške 40.000,- Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia,  

3. prerozdelenie dotácií určených pre občianske združenia vo výške 148.000,- Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia.  

 
Príloha k uzneseniu MsZ č. 125/2007 zo dňa 10. 07. 2007:  
K bodu 1 
Športové kluby  
Zápasnícky klub Vihorlat Snina      10 tis. Sk 
 - sústredenie v Šamoríne – cestové náklady  
 
K bodu 2 
Umelecké súbory  
Folklórny súbor Vihorlat Snina      30 tis. Sk  
 - účasť na festivale v Nemecku – dopravné náklady  
 
Rómske centrum  TERNIPEN       10 tis. Sk 
 - účasť na festivale v Taliansku – dopravné náklady  
 
 
K bodu 3 
Občianske združenia a iné organizácie  
Sninské noviny        20 tis. Sk  
 - zlepšenie technického vybavenia redakcie 
 
MO Slovenského zväzu astronómov amatérov      8 tis. Sk 
 - zabezpečenie celoslovenskej astronomickej pozorovateľskej expedície VARIABLE 2007  
 
OZ Bocianie deti        20 tis. Sk 

- výstavba alternatívneho altánku vzdelávania – nákup materiálu  
 
Rock pod Sninským kameňom                  100 tis. Sk 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
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zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 125/2007  
 
 
 

11. Žiadosť o povolenie zriadenia Súkromnej jazykovej školy v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, 
oddelenie kultúry a školstva.   
 
     Mestská rada odporúča doplniť uznesenie o text: „... bez nároku na finančnú dotáciu 
z rozpočtu mesta Snina“ a uznesenie schváliť aj s týmto doplnkom   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine, na základe žiadosti Mgr. Vavrinca Vassa, Palárikova 1603/2, 
069 01 Snina, v zmysle § 16 ods. 1 písm. k) zákona NR SR č. 596/2003 Z.z.,    s ú h l a s í    so 
zriadením Súkromnej jazykovej školy v Snine a jej zaradením do siete škôl a školských zariadení 
Slovenskej republiky bez nároku na finančnú dotáciu z rozpočtu mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Anton Vass – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 126/2007  
 
 

12. Žiadosť o udelenie súhlasu na rekonštrukciu budovy ZUŠ Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, 
oddelenie kultúry a školstva.   
 
     Mestská rada odporúča z materiálu vypustiť text: „a prístavbu koncertnej a tanečnej sály 
k budove ZUŠ“.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í    s požiadavkou ZUŠ Snina na vypracovanie 
a podanie projektu na rekonštrukciu budovy.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
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Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 127/2007  
 
 
 

13. Pridelenie finančných  prostriedkov na kapitálové výdavky pre ZUŠ Snina na rok 2007  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, 
oddelenie kultúry a školstva.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    pridelenie finančných prostriedkov na 
kapitálové výdavky pre Základnú umeleckú školu Snina vo výške 222.000,- Sk na zakúpenie 
akordeónov,    u k l a d á   Mestskému úradu v Snine zapracovať schválené finančné prostriedky 
pre ZUŠ Snina do nasledujúcej úpravy rozpočtu na rok 2007.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
  
 
    Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 128/2007  
 
 
 

14. Podávanie projektov na získanie finančného príspevku z fondov EÚ a iných zdrojov  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie finančné.  
 
     Mestská rada odporúča z uznesenia vypustiť text: „... a verejného osvetlenia“ a doplniť o text: 
„Rekonštrukcia kaštieľa“  a uznesenie schváliť aj s týmito zmenami.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – pracovať aj na projektoch „Revitalizácia historického parku“ a 
„Výstavba penziónu pre dôchodcov“, ktoré by spravovalo mesto. Navrhuje Družbu dať za 1,- Sk 
cirkvi alebo ju zbúrať. Aj keby boli v meste 2 penzióny pre dôchodcov, nič sa nestane, pretože 
mesto Snina je prestárle a máme tu veľa dôchodcov. Je našou povinnosťou poskytnúť týmto 
občanom isté možnosti ubytovania spojeného s opatrovateľskou službou.  
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     Ing. Miroslav Balog – treba sa rozhodnúť, čo budeme realizovať z vlastných zdrojov a na aké 
investičné akcie sa budeme snažiť získať finančné prostriedky z fondov. Podľa toho si urobiť istý 
rebríček poradia aktivít. Do zoznamu zaradiť aj aktivitu „Výstavba kúpaliska“. Aktivitu 
„Rekonštrukcia chodníkov“ si vie predstaviť realizovať svojpomocne cez VPS-ku 
a nezamestnaných mesta.  
 
     Ing. Ján Čop – tento bod sa týka akcií, na ktoré chceme získať finančné prostriedky z fondov 
cez profesionálne spoločnosti, ktoré budú vypracovávať projekty. Na akcie realizované z rozpočtu 
mesta sa nezabúda.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – dom dôchodcov sme chceli zrealizovať v budove bývalého úradu práce. 
Napísal list na ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny. Prišla odpoveď, ktorú odporúča 
prečítať.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala list od ministerky práce, sociálnych vecí a rodiny p. 
Tomanovej ohľadom budovy bývalého úradu práce. táto budova by mala znova slúžiť úradu práce, 
ktorý sa tam má opäť presťahovať.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – prosí, aby k tomuto problému bolo prijaté uznesenie.  
 
     Ing. Jozef Savka – koľko bude mesto stáť vypracovanie týchto projektov cez profesionálne 
spoločnosti? Myslí si, že máme svoje oddelenie – regionálny útvar, ktorý je schopný vypracovať 
takéto projekty. Naše chodníky sú v katastrofálnom stav, pretože sa do nich neinvestovalo už 
niekoľko rokov. Prečo sa nezaoberáme možnosťou podania projektu na vybudovanie rómskej 
osady?  
 
      Ing. Iveta Bžánová – pozvať ministerku p. Tomanovú na návštevu mesta Snina – ohľadom 
presťahovania úradu práce do budovy na sídl. II. Má pocit, že týmto problémom sa na ministerstve 
nikto nezaoberá – úloha; 
        - je proti tomu, aby sme pre Rómov stavali nové obytné domy. Boli by to 
vyhodené peniaze. Vytvárať odľahlú rómsku osadu nie je dobré pre rómske deti, ktoré chodia do 
škôlky a školy. Sídlisko I. je problematické, ale treba sa k tomuto problému postaviť trochu inak.  
  
    Mgr. Juraj Skrip – chýba tu cena podaného projektu. V meste treba centrálne detské ihrisko.  
 
     Daniela Galandová – na niektoré akcie môže mesto čerpať úver, pretože rozpočet nebude stačiť 
na finančné krytie všetkých akcií; 
      - v tomto návrhu jej chýba cena pre firmy a kritéria na výber profesionálnej 
spoločnosti.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala svoj návrh na doplnenie uznesenia. 
 
Návrh JUDr. Bžánovej:  
navrhuje doplniť do uznesenia tieto akcie:  

- Rekonštrukcia kaštieľa a historického parku, 
- Kúpa, výstavba, resp. rekonštrukcia budovy za účelom zriadenia Penziónu pre dôchodcov 

ako zariadenia mesta.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
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Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á     Mestskému úradu v Snine uskutočniť výber 
a zadať objednávky na vypracovanie projektov na získanie finančného príspevku z fondov EÚ, 
prípadne iných štátnych zdrojov profesionálnym spoločnostiam, špecializujúcim sa na vypracovanie 
a podávanie takýchto projektov na tieto investičné akcie: 

- Priemyselný park Snina, 
- Rekonštrukcia hotela Družba, 
- Rekreačná oblasť Rybníky, 
- Revitalizácia námestia Centrum, 
- Revitalizácia objektov nemocnice, 
- Rekonštrukcia chodníkov, 
- Rekonštrukcia kaštieľa a historického parku, 
- Kúpa, výstavba, resp. rekonštrukcia budovy za účelom zriadenia Penziónu pre dôchodcov 

ako zariadenia mesta.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 129/2007  
 
 
 

15. Spolufinancovanie projektu financovaného Fondom sociálneho rozvoja  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Marta Mrázová, 
útvar regionálneho rozvoja a Ing. Jana Makajová, sociálne oddelenie.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    spolufinancovanie projektu „Sme takí, akí 
sme“ financovaného z Fondu sociálneho rozvoja vo výške 160.653,- Sk, čo je 5 % z celkového 
rozpočtu projektu.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan,  Mgr. 
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Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 130/2007  
 
 
 

16. Zmena uznesenia MsZ v Snine č. 95/2007 zo dňa 24. 05. 2007  
 
    Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, 
ŽP a SP.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     Ing. Marián Výhonský – prečítal dôvodovú správu k danému materiálu. Máme prísľub od 
profesora Šarafina z Fakulty architektúry Slovenskej technickej univerzity v Bratislave, že vyzve 
študentov k vypracovaniu architektonického návrhu riešenia územia lokality starého parku.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nevidí problém, aby bola súťaž vypísaná a bola zverejnená v odborných 
periodikách, ktoré čítajú aj študenti. Nevidí dôvod na zmenu schváleného uznesenia;  

       - prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zmenu uznesenia MsZ v Snine č. 95/2007 zo 
dňa 24. 05. 2007, ktorou sa v ukladacej časti vypúšťa text: „súťaž zverejniť v odborných 
periodikách s celoslovenskou pôsobnosťou“.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan 
Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 8 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza – 4 
poslanci  
zdržali sa:  Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 131/2007  
 
 
 

17. Schválenie cenového výmeru č. 1/2007 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     Skrip – vypustiť z bodu 1 písm i) držitelia preukazu ZŤP a ZŤP – S, a písm. j)) držitelia zlatej 
a diamantovej plakety prof. MUDr. Jána Jánskeho za darcovstvo krvi  a presunúť ich  pod bod 2). 
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     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál je zmätočný.  
 
     Ing. Ján Čop – tento materiál je pripravený podľa prijatých uznesení.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Cenový výmer č. 1/2007, ktorým sa určujú 
maximálne ceny tovaru v Mestskej pravidelnej doprave osôb v meste Snina, ktorý tvorí prílohu 
tohto uznesenia,   r u š í   Cenový výmer č. 1/2005.  
 
Príloha k uzneseniu MsZ č. 132/2007 zo dňa 10. 07. 2007:  

 
Mesto Snina, Strojárska 2060, 069 01  Snina 

 
C E N O V Ý   V Ý M E R   č.  1 / 2007 

 
     Mesto Snina v zmysle § 20 ods. 5 zákona NR SR č. 18/1996 Z.z. o cenách v znení zák. č. 68/2005 Z.z. vydáva 
rozhodnutie, ktorým sa v meste Snina 
 

u r č u j ú : 
Maximálne ceny tovaru: 
Klasifikácia produkcie: 60.21.21 Mestská pravidelná doprava osôb 
 

takto: 
 
1.  Cestovné na jednotlivú cestu a dovozné za prepravu batožín  a psov: 
a) dospelá osoba a mladiství starší ako 15 rokov,      9,- Sk 
b) batožina o rozmeroch väčších ako 30 x 40 x 60 cm, úzke predmety dlhšie,  
    ako 150 cm a predmety v tvare dosky rozmerov väčších ako 10 x 80 x 100 cm 
    a to i v prípadoch, že presahujú len jeden z uvedených rozmerov,    4,- Sk 
c) pes,           4,- Sk 
d) detský kočík bez dieťaťa,        4,- Sk 
e) deti od dovŕšenia 6. roku do dovŕšenia 15. roku veku,     4,- Sk 
f) študenti stredných škôl (podľa zák. č. 29/1984 Zb.) a študenti vysokých škôl 
    a fakúlt (podľa zák. č. 131/2002 Z.z.) v dennej forme štúdia do získania 
    vysokoškolského vzdelania druhého stupňa, najneskôr do 26. roku veku s trvalým 
    pobytom v SR,          5,- Sk 
g) žiaci základných škôl (podľa zák. č. 29/1984 Zb.) 
    - v dňoch školského vyučovania – bez žiackeho preukazu,      2,- Sk 
    - mimo školského vyučovania,        4,- Sk 
h) príjemcovia starobných dôchodkov, invalidných dôchodkov a im na roveň  
    postavených dôchodkov (s výnimkou čiastočne invalidných dôchodkov)   4,- Sk 
 
2. Bezplatné prepravy: 
a) detský kočík s dieťaťom, 
b) invalidný vozík, 
c) vodiaci pes (u ZŤP a ZŤP – S), 
d) dieťa do dovŕšenia 6. roku, 
e) sprievodcovia ZŤP a ZŤP – S.,  
f) žiaci základných škôl v dňoch školského vyučovania – so žiackym preukazom, 
g) držitelia preukazu ZŤP a ZŤP – S,        
h) držitelia zlatej a diamantovej plakety prof. MUDr. Jána Jánskeho za darcovstvo krvi.    
 
Tento cenový výmer nadobúda účinnosť od 01. 06. 2007.  
Zároveň sa ruší cenový výmer č. 1/2005. 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
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Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 132/2007  
 
(zo zasadnutia odišiel MUDr. Andrej Kulan – 17.10 hod. – spolu poslancov 14) 
 
 

18. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie bodu 4 v uznesení MsZ č. 99/2007 
z 24. 05. 2007  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e  
- odpredaj bytov: 

1) č. 1 na Ul. Komenského 2660 v Snine, postavený na parcele č. KN 857/63, k.ú. Snina, 
2) č. 1, 7 na Ul. Komenského 2661 v Snine, postavených na parcele č. KN 857/64, k.ú. Snina, 
3) č. 2 na Ul. Komenského 2663 v Snine, postavený na parcele č. KN 1121/198, k.ú. Snina,  
4) č. 62, 76, 80, 82, 84 na Ul. Komenského 2665 v Snine, postavených na parcele č. KN 

857/62, k.ú. Snina,  
5) č. 1 na Ul. Palárikovej 1609 v Snine, postavený na parcele č. KN 5066/81, k.ú. Snina,  
6) č. 45, 60, 61, 65, 74 na Ul. Palárikovej 1603 v Snine (bývalý internát SOUS), postavených 

na parcele č. KN 7522/3, k.ú. Snina,  
- odpredaj spoluvlastníckeho podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu, 
- odpredaj spoluvlastníckeho podielu pozemkov z vlastníctva Mesta Snina 
v zmysle zákona č. 182/1993 Z.z. v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s uznesením MsZ 
č. 330/2004 zo dňa 13. 05. 2004, č. 732/2005 zo dňa 15. 12. 2005, podľa priloženého zoznamu 
s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo strany kupujúcich,    r u š í   uznesenie 
MsZ č. 99/2007 zo dňa 24. 05. 2007 v bode 4).  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 133/2007  
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19. Úprava výšky ceny nájmu bytov v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605, Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    cenu nájmu bytov v bytovom dome na Ul. 
Palárikovej 1605 v Snine vo výške 85 % z ceny stanovenej Výnosom Ministerstva výstavby 
a regionálneho rozvoja SR z   22. decembra 2003,  č. V-1/2003 o regulácii cien nájmu bytov.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 134/2007  
 
 
 

20. Odpredaj bytu v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605, Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    odpredaj bytu v bytovom dome na Ul. 
Palárikovej 1605 v Snine takto:  
- 2-izbový byť č. 2 v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1605 v Snine, postavený na pozemku parc. 
č. KN 5066/95 v k.ú. Snina, druh pozemku – zastavaná plocha, odpredaj spoluvlastníckeho podielu 
na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastnícky podiel na pozemku parc. 
č. 5066/95. Veľkosť spoluvlastníckeho podielu je 54/654, za cenu 96.000,- Sk, pre Ruženu 
Demeterovú, rodenú Kelešovú, bytom Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 135/2007  
 
 
 

21. Zmena uznesenia MsZ č. 113/2007 zo dňa 06. 06. 2007 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zmenu uznesenia MsZ č. 113/2007 zo dňa 06. 
06. 2007 takto:  

- zmena výmery pozemku parc. č. KN 37/235 z 1103 m2 na výmeru 821 m2, druh pozemku – 
zastavaná plocha, za cenu 250,- Sk/m2, 

- zmena celkovej kúpnej ceny z 285.500,- Sk na 215.000,- Sk pre spoločnosť Elaut BauMont, 
s.r.o., Študentská 1440/3, Snina, v zastúpení Ing. Mikuláš Serdula – konateľ spoločnosti, 
Snina.  

     Ostatné údaje uznesenia ostávajú nezmenené.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 136/2007  
 
 
 

22. Odkúpenie pozemkov na výstavbu nového cintorína – XIV. etapa  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zmluvný prevod nehnuteľností v k.ú. Snina:  

- odkúpenie pozemku EKN č. 4559 vo výmere 88 m2 a KN 5935/47 vo výmere 1502 m2, 
zapísané na LV č. 7317, druh pozemku – orná pôda, za cenu 30,- Sk/m2, od:  
- Kataríny Gerbocovej, rod. Zuščákovej, bytom Snina, v podiele 99/2880 – výmera 
predstavujúca jej spoluvlastnícky podiel je 54,6 m2, za cenu 1.638,- Sk,  
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- odkúpenie pozemku EKN 4558 vo výmere 54 m2 a KN 5935/48 vo výmere 1381 m2, 
zapísané na LV č. 7472, druh pozemku – orná pôda, za cenu 30,- Sk/m2, od: 
- Kataríny Gerbocovej, rod. Zuščákovej, bytom Snina, v podiele 1/160 – výmera 
predstavujúca jej spoluvlastnícky podiel je 9 m2, za cenu 270,- Sk,  

- odkúpenie pozemku EKN 4555 vo výmere 838 m2 a KN 5935/51, zapísané na LV č. 
7526, druh pozemku – orná pôda, za cenu 30,- Sk/m2, od:  
- Kataríny Gerbocovej, rod. Zuščákovej, bytom Snina, v podiele 1/180 – výmera 
predstavujúca jej spoluvlastnícky podiel je 4,7 m2, za cenu 141,- Sk,  

- odkúpenie pozemku EKN 4560 vo výmere 118 m2 a KN 5935/46 vo výmere 1972 m2, 
druh pozemku – orná pôda, za cenu 30,- Sk/m2, od:  
- Juraja Pavlíka – Giča, Snina, v podiele 20/240 – výmera predstavujúca jeho 
spoluvlastnícky podiel je 174,2 m2, za cenu 5.226,- Sk.. 

 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 137/2007  
 
 
 

23. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KN 37/234  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj 
pozemku parc. č. KN 37/234 vo výmere 12 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, pre Ing. Štefana 
Grecka, bytom Snina, a Štefana Andrejčíka, bytom Snina, za cenu 18.000,- Sk, t.j. 500,- Sk/m2. 
     Cena je v súlade so „Zásadami na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely“.  
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 138/2007  
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24. Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KN 1594 a parc. č. KN 

1593  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľností:  

1. odpredaj parc. č. KN 1594 vo výmere 154 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, pre 
Štefana Dunaja, a Annu rod. Ondicovú, Snina, za cenu 2.310,- Sk, t.j. 15,- Sk/m2,  

2. odpredaj parc. č. KN 1593 vo výmere 188 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, pre Máriu 
Dunajovú, rod. Ondicovú, Snina, Annu Balážovú, rod. Ondicovú, Snina, Štefana Ondicu, 
Snina, a Katarínu Vargovú, rod. Ondicovú, Košice, každý v podiele po ¼ za cenu 2.820,- 
Sk, t.j. 15,- Sk/m2. 

 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 139/2007  
 
 
 

25. Petícia občanov mesta Snina – nájomná zmluva medzi mestom Snina 
a Gréckokatolíckou cirkvou na budovu výmenníkovej stanice na sídlisku Komenského  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nájomná zmluva medzi mestom Snina a Gréckokatolíckou cirkvou na 
budovu výmenníkovej stanice na sídlisku Komenského (materiál č. 25) -  uznesenie na 
predchádzajúcom MsZ bolo prijaté v rozpore s rokovacím poriadkom, takéto veci treba konzultovať 
s občanmi. Navrhuje, aby sa zvážila možnosť výstavby ihriska alebo účelového zariadenia pre 
občanov na sídl. Komenského – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e     petíciu občanov mesta Snina, 
ktorou vyjadrujú nespokojnosť s uzatvorením nájomnej zmluvy medzi Mestom Snina 
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a Gréckokatolíckou cirkvou, farnosťou Snina-Brehy na budovu výmenníkovej stanice na sídlisku 
Komenského v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj 
Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, Ing. Štefan Nevoľník – 3 poslanci 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 140/2007  
 
 
 

26. Petícia občanov sídliska I. v Snine – neriešenie problémov s rómskymi obyvateľmi, 
rekonštrukcie teplovodného potrubia a chýbajúce služby  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Jana Makajová, 
vedúca sociálneho oddelenia.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – tento problém netreba odsúvať na vedľajšiu koľaj. Začali sa 
realizovať isté kroky, dúfa, že to bude pokračovať a nedostatky a problémy sa postupne odstránia.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – urobiť analýzu petície a vyvodiť isté kroky na riešenie a občanom 
odpovedať. Na sídl. I nie je možné vybudovať lekáreň a poštu – o to sa už mesto niekoľkokrát 
pokúšalo, ale bezúspešne. Navrhuje, aby sa na tomto sídlisku ochrana občanov riešila súkromnou 
bezpečnostnou službou. Vyslovila nespokojnosť s prácou MsP. Zlyháva tam ľudský faktor.  
 
     Ing. Jozef Savka – petícia sa týka aj rekonštrukcie teplovodov. Odzrkadlilo sa to na 
nedoplatkoch občanov. Tomuto sídlisku sa nevenovala pozornosť niekoľko rokov.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – tento problém je nadregionálny, preto nie je možné vyriešiť ho hneď. Už 
prebehli stretnutia s MsP aj štátnymi policajtmi, aby sa prikročilo k prísnejším postupom pri 
zachovávaní verejného poriadku.  
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    petíciu občanov sídliska I. 
v Snine proti neriešeniu problémov s rómskymi obyvateľmi, rekonštrukcie teplovodného potrubia 
so zabudovaním domových výmenníkových jednotiek pre teplo a chýbajúcich služieb,   u k l a d á 

1. Mestskej rade v Snine predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ návrh riešenia bezpečnostnej 
situácie v lokalite sídl. I. v súčinnosti s SBS Cobra aj s nárokmi na mestský rozpočet, 

2. Mestskému úradu v Snine vykonať analýzu petície, pripraviť návrhy riešení a predložiť na 
najbližšie zasadnutie MsZ s harmonogramom prác na postupe rekonštrukcie rozvodov.  

 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
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Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 141/2007  
 
 
 
      28 A)  Zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj pozemkov parc. č. KN 142/54 a KN  

     142/55  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.   
 
     Mestská rada odporúča tento materiál schváliť tak, ako je predložený. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – cena 1.200,- Sk za m2 nie je v poriadku. Ide o športový komplex veľkej 
hodnoty (kryté tenisové ihrisko a pod.). Navrhuje odpredať za 250,- Sk/m2 s podmienkou zmluvnej 
pokuty vo výške 950,- Sk/m2 pri nedodržaní účelu využitia, ktorá sa zahrnie do zmluvy.  
 
     Ing. Ján Čop – p. Gábor sa vyjadril, že bude akceptovať cenu podľa VZN.  
 
     Daniela Galandová – kedy bude vypracovaný návrh efektívneho využitia pozemkov a budov?  
      - do zmluvy zahrnúť aj termín výstavby tohto objektu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – nazdáva sa, že pozemky sú riešené v územnom pláne, aj keď nehovorí 
o využití každého m2 v meste.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje odhlasovať iba odpredaj pozemku pre odstavné plochy 
a zvyšok prerokovať, rozkonzultovať a predložiť na zasadnutie na MsZ v septembri.  
 
     Ing. Pavol Marinič – tento pozemok má svoju bonitu a pri znížení ceny by išlo o nehospodárne 
nakladanie s majetkom mesta.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – túto pripomienku treba adresovať na obsah zmlúv.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zmluvný prevod nehnuteľností – odpredaj 
pozemku parc. č. KN 142/55 vo výmere 585 m2, druh pozemku – ostatná plocha, za cenu 146.250,- 
Sk, t.j. 250,- Sk/m2, za účelom zriadenia parkoviska, pre Petra Gábora, Snina, podnikajúci pod 
obchodným názvom GARBERO.  
     Cena je v súlade so „Zásadami na odpredaj pozemkov na podnikateľské účely“,   u k l a d á  
Mestskej rade v Snine predložiť na najbližšie zasadnutie MsZ návrh odpredaja pozemku parc. č. 
KN 142/54.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
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Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 142/2007  
 
 
 
 28 B) Zrušenie uznesenia MsZ č. 107/2007 zo dňa 24. 05. 2007  
 
   Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, oddelenie 
správy majetku a služieb.   
    
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 107/2007 zo dňa 24. 05. 2007,    
u k l a d á   Mestskému úradu v Snine vypísať ponuku na prenájom nebytového priestoru vo 
výrobnej hale s.č. 4447, Ul. strojárska, Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 143/2007  
 
 
 
 28 C) Presťahovanie Úradu práce v Snine  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   d ô r a z n e     ž i a d a    Ministerstvo práce, sociálnych vecí 
a rodiny zastaviť všetky plánované aktivity smerujúce k presťahovaniu Úradu práce, sociálnych 
vecí a rodiny Humenné, detašované pracovisko Snina, z doterajších administratívnych priestorov 
v centre mesta na Ul. partizánskej do neúčelových priestorov v okrajovej časti mesta na Ul. 
budovateľskej. Prípadné presťahovanie do vyššie uvedenej neúčelovej budovy bude mať veľmi 
negatívne dôsledky: 

- na budúci perspektívny rozvoj mesta  a prihraničeného sociálne slabého regiónu,  
- na dostupnosť obyvateľov mesta, najmä však rozsiahleho regiónu, keď z najvzdialenejšej 

obce do Sniny je cca 60 km.   
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 144/2007  
 
 
 
 28 D) Nákup pozemkov v RO Rybníky do vlastníctva mesta  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á     Mestskému úradu v Snine preveriť možnosť 
nákupu pozemkov v RO Rybníky do vlastníctva mesta.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 145/2007  
 
 

27. Interpelácia poslancov 
 
     Ing. Ján Čop – minulý týždeň na VÚC sa odpredala časť pozemku pri kaštieli pre firmu, ktorá 
je blízka bratovi poslanca VÚC. Výstavba na tomto pozemku bude narúšať historický park. To čo 
vyčítala p. Galandová projektu, ktorý chce uskutočniť mesto.  
 
     MUDr. Miroslav Suchý – pri bloku K2 je na prístupovej ceste k bloku umiestnená dopravná 
značka „Zákaz vjazdu“. 
 
     Ján Pavlík – tá značka tam nepatrí, napriek tomu ju tam dal.  
 
     Ing. Štefan Nevoľník – rekonštrukcia chodníka na Ul. Jána Bottu – ďakuje VPS za rýchle 
ukončenie.  
 
     MUDr. Jozef Homza – na najbližšie MsZ predložiť technický stav obytného domu 2663 na Ul. 
Komenského – okná, fasáda, priľahlé ihrisko – aj s termínom náprav. Ide o mestskú bytovku – 
úloha.  
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     Ing. Štefan Milovčík – túto pripomienku najprv prerokovať na komisii výstavby a až potom 
predložiť  na MsZ – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – chodník pri firme Proving je potrebné vyčistiť a osvetliť.  
 
     Ján Pavlík – osvetlenie je firmy Plastics a pozemok tiež nie je vo vlastníctve mesta.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – osloviť majiteľov pozemku pri firme Proving, aby si ho vyčistili – 
vykosili – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada, aby úrad zaujal stanovisko a postupnosť krokov k listu bývalých 
pracovníkov MsKS, ktorý bol zaslaný poslancom MsZ. Je tento list opodstatnený? – úloha;  

– žiada, aby úrad zaujal stanovisko k listu od p. Galandovej ohľadom petície 
na historický park – úloha.; 

– železničné priecestie za obcou Belá nad Cirochou a Dlhé nad Cirochou - 
zabezpečiť závorami, v akom je to štádiu? – úloha.  

 
     Ing. Štefan Milovčík – k petícii p. Galandovej sa zaujme stanovisko na najbližšom zasadnutí 
MsZ, keďže prišiel ešte len pred dvoma dňami; 
          - s výsledkom riešenia listu pracovníkov MsKS budú poslanci 
upovedomení; 
          - železničné priecestie – rokuje sa s ministerstvom dopravy.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – list zamestnancov MsKS – hlboko sa ospravedlňuje, že komisia sa nemohla 
stretnúť k tejto problematike, ale má dlhodobo nemocného garanta komisie; 
   - aké sú náklady poslanca za jeden kalendárny rok, čo sa týka písomností? 
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – za rok 2006 to bolo cca 2.000,- Sk na poslanca a v roku 2007 
cca 1.350,- Sk na poslanca.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v dňoch 17. – 18. augusta sa bude konať festival  v RO Rybníky. Tohto 
roku sa však už bude vyberať vstupné vo výške 149,- Sk. K tomuto vstupnému bude priložené CD 
pri príležitosti konania festu. Deti do výšky 130 cm majú vstup zdarma.  Predpredaj vstupeniek 
bude v bufete v budove obvodného úradu v Snine a v kaviarni AIS   CAFÉ. Prosí občanov, aby tam 
nešli osobnými motorovými vozidlami. Bude zabezpečená kyvadlová doprava. Prosí o súčinnosť, 
aby bol k dispozícii stanový tábor v tejto oblasti. Tento tábor je zavretý, urbariát ho prenajal. Bude 
prísny zákaz nosiť si na tento festival sklenené fľaše. SBS bude kontrolovať pri vstupe každého 
účastníka.  
 
     Ján Pavlík – vie o tom, že sa počíta s otvorením stanového tábora. Bližšie informácie nevie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – časť chodníka od mosta do RO bude osvetlený.  
 
     Daniela Galandová – ospravedlňuje sa, že sa petícia nedostala do programu na dnešné 
rokovanie MsZ. Nečaká rozhodnutie dnes, ale verí, že nejaké bude neskôr. Do tejto petičnej akcie 
sa zapojilo 3.405 občanov. O odpredaji pozemku pri kaštieli vie len neoficiálne, zatiaľ nevidela ani 
štúdiu. Ak to nebude vhodné do tejto oblasti, bude vyvíjať ďalšie kroky.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – od 01. 07. 2007 je prednostom MsÚ v Snine Ing. Jana Rosičová.  
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K bodu 29) Záver 
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík                 Ing. Jana Rosičová 
         primátor                       prednostka  
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:  - Ing. Ján Čop  
 
  - Mgr. Ľubov Reháková  
 
 
 
 
Snina 17. 07. 2007  
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